
 

 

Vedlegg til sak 8 Valg: Selvpresentasjon av 

nominasjonskomiteens kandidater til sentralstyre 

Kandidat til leder: 
 
Eva Klokkerud (f. 1976) 
Sokneprest i Haslum, Oslo bispedømme, tariffområde KA 

 

 

  

Hva er din viktigste motivasjon for å stille til valg til sentralstyret i Spir? 

 

Min viktigste motivasjon er at Spir skal være en kompetent og sterk fagforening for 

medlemmene, gi et løft for våre profesjoner og være en konstruktiv og god stemme 

innenfor våre fagfelt i kirke og samfunn.  
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Med 20 års erfaring fra lokalmenighet er jeg motivert til å jobbe for at arbeidsvilkår og 

arbeidsmiljø er godt ivaretatt. Det vil kunne bidra til rekruttering, meningsfull tjeneste og 

godt samarbeid. Jeg ønsker å bidra til at Spir er en fag- og profesjonsforening som sikrer 

gode rammer rundt og inspirerer til den viktige tjenesten våre profesjoner har. 

Som leder av interimsstyret siden juni 2024 har jeg lært mye sammen med resten av 

styret og AU, og slik ervervet viktig erfaring som jeg har lyst til bygge videre på. For 

mange har det vært både på godt og litt vondt at vi slår oss sammen. En viktig oppgave 

har vært, og vil fortsatt være, å bygge en ny organisasjon som løfter våre profesjoner, 

hver for seg, og sammen.  

 

Spir bygger på gode og stolte kulturer og tradisjoner fra både Kirkelig 

undervisningsforbund, Diakonforbundet og Presteforeningen. Jeg motiveres av å ta vare 

på den arven og på våre profesjoners ulike identiteter, tjenester og fagfelt samtidig som vi 

bygger en felles kultur i en fag -og profesjonsforening som fremmer fag, styrker rettigheter 

og former framtid. 

 

Tre viktige temaer/ saker du mener Spir bør ha særlig fokus på i kommende 

periode: 

• Fortsette arbeidet med å bygge Spir som en felles fag- og profesjonsforening. 

Herunder arrangere kurs og støtte for tillitsvalgte, sikre god medbestemmelse for 

alle våre medlemmer uansett hvilken arbeidsgiver de har.  

• Jobbe med å ivareta våre medlemmer rettigheter og behov, samt våre profesjoners 

likheter og forskjeller på en måte som motiverer, styrker og samler.   

• Delta i samtale og debatt om aktuelle temaer innen våre fagfelt i kirke og samfunn. 

Bl.a. gjennom å svare på høringer, politisk påvirkning og synlighet i media.  

 

Mer om Eva: 

• Sokneprest i Haslum sokn, Oslo bispedømme.  

• Nestleder stiftsstyret i Presteforeningen Oslo 2006-2008 og jan. 2020- mai 2021 

• Leder i stiftsstyret i Presteforeningen Oslo mai 21-mai 24.  

• Leder i Presteforeningen mai 2024 til 31.12. 2024. 

• Leder interimsstyret i Spir fra juni 2024 til dd. 

• Hovedtillitsvalgt for Presteforeningen i rDnk fra 1. mai 2024 - 31.12.2024 

• Hovedtillitsvalgt for Spir i rDnk fra 01.01.2025 til d.d. 
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Kandidat til 1. nestleder: 
 
Lene Beate Nordengen (f. 1982) 
Kateket, Ski og Kråkstad menigheter, Borg bispedømme,  
tariffområde KA 

 

  

Hva er din viktigste motivasjon for å stille til valg til sentralstyret i Spir? 

Som leder av KUFO siden 2021 har jeg fått følge prosessen med sammenslåingen av 

våre tre fagforeninger særlig tett, og jeg er nå motivert til å jobbe videre for utviklingen av 

Spir. Vi er tre profesjoner med ulike fagområder både i og utenfor Den norske kirke, og jeg 

ønsker å være med og legge til rette for at Spir jobber videre for hver enkelt profesjon og 

samtidig blir sterkere når vi står sammen. Vi skal være en attraktiv fagforening for de 

kirkefaglige ansatte gjennom å være en stemme i kirkepolitikken, fremme våre fagfelt og 

det tverrfaglige arbeidet lokalt i menighetene og fortsette vårt viktige arbeid for å fremme 

lønns- og arbeidsvilkår for alle våre medlemmer. Jeg ønsker å være en del av 

sentralstyret og fortsette å utvikle Spir. 
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Tre viktige temaer/ saker du mener Spir bør ha særlig fokus på i kommende 

periode: 

 

1. Kirkens økonomi sett i sammenheng med bevilgninger fra staten og kommunene, 

og særlig konsekvensene av dårlige økonomi for våre medlemmer 

2. Medbestemmelse og tillitsvalgtarbeidet lokalt og regionalt 

3. Organisasjonsbygging på tvers av profesjoner og fagfelt 

 

 

Mer om Lene Beate: 

 

• Kateket i Ski og Kråkstad 

• 1. nestleder i Spirs interimsstyre 

• 2021-2024 Leder KUFO 

• 2019-2021 Vara i sentralstyret i KUFO  

• 2014-2019 Kasserer, styremedlem og senere leder i KUFO Borg 

• 2011-2013 Styremedlem i sentralstyret i KUFO  

• 2005-2010 Medlem og senere leder i KUFO Borg 
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Kandidat til 2. nestleder: 
 
Asbjørn Sagstad (f. 1958) 
Diakon, seniorrådgiver i stiftelsen Crux, hovedkontoret, Oslo, 
tariffområde Virke.  

 

 

  

Hva er din viktigste motivasjon for å stille til valg til sentralstyret i Spir? 

 

Som leder av Diakonforbundet medvirket jeg aktivt i styringsgruppa som ledet det nesten 

tre år lange forberedelsesarbeidet. Jeg gleder meg over at vi kom i mål og det med solid 

oppslutning blant våre medlemmer, og at vi sammen lyktes å samle tre tradisjonsrike og 

sterke kirkelige profesjoner. Et godt fundament er nå på plass. Nå starter jobben med å 

bygge den nye organisasjonen. Min viktigste motivasjon til å stille til valg til sentralstyret er 

ønsket om å bidra med min kompetanse og erfaring i den spennende og viktige 

oppbyggingsfasen som ligger foran slik at Spir blir opplevd som en solid, relevant og 

attraktiv kirkelig fagforening, og en tydelig stemme i både kirke og samfunn for våre 

profesjoner.   

 

 

  



6 
 

Tre viktige temaer/ saker du mener Spir bør ha særlig fokus på i kommende 

periode: 

 

1. Bygge en god, trygg og samlende organisasjonskultur i alle ledd av 

organisasjonen, godt forankret blant medlemmene  

2. At Spir raskt får posisjonen som den ledende stemmen for kirkefagene, 

enkeltmedlemmer og profesjonene våre 

3. Jobbe for at våre profesjoners tjeneste og kompetanse blir verdsatt og etterspurt i 

kirke og samfunn 

 

 

Mer om Asbjørn: 

 

Seniorrådgiver i stiftelsen CRUX, hovedkontoret. Er diakon, sosionom i bunn. Deltok i 

styringsgruppen i forberedelsene til Spir og sitter i interimsstyret (2.nestleder). Har i 

perioden 2020-2024 vært leder av Diakonforbundet, fra 2014-2020 nestleder og flere år 

før det fast medlem av sentralstyret. Har helt fra studietiden vært fagorganisert og har en 

sterk bevissthet om fagforeningenes viktige samfunnsrolle. Som ansatt i CRUX (medlem i 

Virke) har jeg opparbeidet meg bred erfaring fra avtaleverket i Virke. Har styreerfaring fra 

menigheter (menighetsråd og diakoniutvalg) og andre diakonale organisasjoner 

(hovedstyret i henholdsvis Diakonhjemmet og Kirkens Familievern). 
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Kandidat til fast medlem: 
 
Arnt Johan Vistnes (f. 1977) 
Sokneprest, Skåre menighet, Stavanger bispedømme, tariffområde KA 

 

  

Hva er din viktigste motivasjon for å stille til valg til sentralstyret i Spir? 

Min viktigaste motivasjon for å stille til val i sentralstyret i Spir er som alltid at eg ynskjer å 

vera med på å legga til rette for at forholda for å jobbe og å utvikle seg fagleg i Den 

norske kyrkja er så gode som mogleg. Det nye no er at me skal gjere dette i eit tverrfagleg 

samarbeid i organisasjonen. Det er spanande og eg håpar at eg kan vera med på å få 

utvikla enda betre tverrfagleg samarbeid mellom oss prestar, diakonar, kateketar og 

pedagogar.  

 

Tre viktige temaer/ saker du mener Spir bør ha særlig fokus på i kommende 

periode: 

1. Samleiing - nasjonalt, regionalt, lokalt. 

2. Gode kår for medbestemming på alle nivå. 

3. Relevant og god fagutvikling for alle profesjonane der me har medlemmer 

 

 

Mer om Arnt Johan: 

 

Har hatt tillitsverv som lokallagsleiar på prostinivå. Vore nestleiar og fungerande leiar i 

Stiftstyret. Nestleiar i Presteforeningen frå mai 2024 til 31.12. 2024. 

 

Er no assisterande hovudtillitsvalgt for ansatte i rettsubjektet i Spir og fast medlem av 

interimsstyret. 
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Kandidat til fast medlem: 
 
Ane Inger Bondahl Søberg (f. 1964) 
Sykehusprest, Sykehuset Innlandet HF, tariffområde Spekter 

 

 

Hva er din viktigste motivasjon for å stille til valg til sentralstyret i Spir? 

 

Lønnsbetingelser, fag og arbeidsforhold er relativt annerledes i samfunnsinstitusjonene 

enn for ansatte i Den norske kirke. Det er derfor det nødvendig at sentralstyret i Spir har 

en stemme for å tydeliggjøre våre arbeidsforhold og betingelser i sentralstyret. Å være 

denne stemmen er motiverende for meg.  

 

Samtidig, skal SPIR være en relevant fagforening for prester og diakoner i 

samfunnsinstitusjonene er det viktig at denne gruppen er representert i sentralstyret slik at 

deres interesser skal bli synliggjort. Å bidra til dette er både motiverende, bevisstgjørende 

og interessant.  
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Tre viktige temaer/ saker du mener Spir bør ha særlig fokus på i kommende 

periode: 

 

1. At Spir er en tydelig stemme for sine medlemmer i Unio-familien.  

2. Spir bør jobbe for både å vedlikeholde og styrke kompetansemuligheter 

(spesialiserings- og videreutdanning) for sine tre profesjonsgrupper. 

3. Spir bør bidra til at medlemmene får lønnsmessig uttelling for sin kompetanse og 

at lønnen samsvarer med profesjoner som er relevante å sammenligne seg med 

(nivå, lengde og ansvar) i den organisasjonen der de er ansatt. 

 

Mer om Ane Inger: 

 

Jeg er i dag sykehusprest og har jobbet som det i 14 år. Tre år kun i psykisk helsevern og 

11 år på somatisk sykehus og distriktspsykiatrisk senter (DPS). Før dette var jeg 

menighetsprest. 

 

Jeg er teolog, er ordinert prest, og har phd. 

 

Erfaring som tillitsvalgt har jeg som menighetsprest, og er pr. i dag tillitsvalgt lokalt og i 

helseforetaket for min gruppe, sykehusprestene I sykehuset Innlandet. Jeg var tidligere 

medlem av sentralstyret i Presteforeningen, og har vært varamedlem i interimsstyret, samt 

at jeg er medlem i tariffutvalg Spekter.  Erfaringen fra ulike kirkelige praksiser og fra ulike 

tillitsvalgtsområder gir meg en bredere bakgrunn som kan være hensiktsmessig som 

sentralstyremedlem.  
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Kandidat til 1. varamedlem for diakoner: 
 
Ann-Kathrin Kasbo 
Diakon i Holmlia menighet, Oslo bispedømme, tariffområde KA 

 

 

Hva er din viktigste motivasjon for å stille til valg til sentralstyret i Spir? 

Min viktigste motivasjon for å stille til valg er å få jobbe for en organisasjon som skal legge 

til rette for tverrfaglig fokus og være fremtidsrettet i et samfunn der det vil bli stadig 

trangere kår for det kirkelige arbeidet både i kirka og i samfunnsinstitusjonene. 

 

Jeg har stor motivasjon for å arbeide med og kjempe for en struktur som har fokus både 

på system, profesjoner og enkeltmennesker. 

 

Tre viktige temaer/ saker du mener Spir bør ha særlig fokus på i kommende 

periode: 

1. Styrke profesjonsidentitet og samtidig skape god felles plattform for samarbeid og 

samhandling mellom profesjonene. 

2. Synliggjøre fagligheten og relevansen i profesjonene, for og i samfunnet. 

3. Lage gode og lett tilgjengelige systemer for faglig utvikling. 
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Mer om Ann-Kathrin: 

 

Diakon i Holmlia kirke i Oslo siden 2011, utdannet sosionom med master i diakoni. 

 

Relevante verv: 

• Lek kirkelig tilsatt i Oslo bispedømmeråd 2019-2023 

• Kirkerådet: Vara 2019-2023, fast medlem 2023-2024 

• Fast medlem i interimsstyret for Spir 2024/2025 
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Kandidat til 2. varamedlem for diakoner: 
 
Atle Eikeland (f. 1962) 
Prostidiakon i Søndre Follo prosti, Borg bispedømme, tariffområde KA 

 

 

  

Hva er din viktigste motivasjon for å stille til valg til sentralstyret i Spir? 

Jeg har tro på at Spir vil bli en slagkraftig fagforening i arbeidet med å jobbe for gode 

lønns- og arbeidsvilkår og fremme de kirkefaglige profesjoner og emner i vår kirke. Har 

mye erfaring fra fagforeningsarbeid; tillitsvalgt og styremedlem, og tror jeg har en del å 

bidra med. 

 

Tre viktige temaer/ saker du mener Spir bør ha særlig fokus på i kommende 

periode: 

1. Tillitsvalgtskolering/gode lønnsoppgjør/Unio-samarbeid.  

2. Jobbe for at kirkefagene prioriteres i Kirken i økonomisk krevende tider.  

3. At det legges til rette for etter/videreutdanning for alle våre faggrupper. 
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Mer om Atle: 

 

Tillitsvalgterfaring: 

• Styremedlem Oslo stift Diakonforbundet, 1989 -1992 

• Styremedlem FO (Fellesorganisasjonen for barnevernpedagoger, vernepleiere og 

sosionomer) i Ski kommune, 1996-1999 

• Plasstillitsvalgt FO - BUFA (Barne-ungdoms og familieforvaltningen ) 2000- 2003 

• Plasstillitsvalgt FO - Bufetat region øst, regionkontoret, 2004- 2005 og 2007-2008 

• Frikjøpt Regiontillitsvalgt -FO Bufetat region øst, 2005-2007 

• Virksomhetstillitsvalgt FO, Bufetat  2006 

• Vara Regiontillitsvalgt FO Bufetat region øst 2007 - 2012 

• Styremedlem og i forhandlingsutvalg For Bufetat region øst 2011- 2015 

• Plasstillitsvalgt FO, Bufetat region øst, Fosterhjemtjenesten og Fagteam Ski, 2009- 

2015 

Tidligere verv i Diakonforbundet: 

• Styremedlem Diakonforbundet Borg stift : 2016 - 2018 

• Stiftsleder Borg stift Diakonforbundet 2019 - 2024 

• Områdetillitsvalgt Diakonforbundet, 3 prostier, 2017 -2024 
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Kandidat til 1. varamedlem for prester/teologer: 
 
Anne Margrethe Ree Sunde (f. 1980) 
Sokneprest, Hinna menighet, Stavanger bispedømme, tariffområde KA 

 

 

  

Hva er din viktigste motivasjon for å stille til valg til sentralstyret i Spir? 

Min viktigste motivasjon er å bidra til et godt fagforeningsarbeid for Spir. Etter et halvt år 

som sentralstyremedlem i PF 2024 fikk jeg dypere innsikt og bredere perspektiv på saker 

jeg synes er spennende å lære om og bidra inn i. Som tillitsvalgt kan jeg bruke min 

kompetanse innen endringsledelse til å videreutvikle trygge og gode arbeidsforhold for 

medlemmene. Jeg motiveres av tverrfaglighet og er engasjert for ny fagforening. Min 

erfaring fra arbeidsgruppen for ny grafisk profil for Spir gav meg verdifull innsikt i de andre 

profesjonenes verdier og visjoner.   

 

 

Tre viktige temaer/ saker du mener Spir bør ha særlig fokus på i kommende 

periode: 

 

1. Relevante etter- og videreutdanningsløp (EVU) 

2. HMS-arbeid   

3. Rekruttering  
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Mer om Anne Margrethe: 

 

Sokneprest i Hinna sokn, Ytre Stavanger prosti i Stavanger by og bispedømme. 

 

Nåværende verv i Spir: 

• Fast medlem av profesjonsstyre for prestetjeneste  

• Fast medlem av fagutvalg for klimaspørsmål 

Tidligere tillitsvalgterfaring fra Presteforeningen:  

 

Har vært styremedlem i Stavanger stiftsstyre, nestleder i Ytre Stavanger prosti og 

plasstillitsvalgt ved Stavanger bispedømmekontor. 
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Kandidat til 2. varamedlem for prester/teologer: 
 
Nils Jøran Riedl (f. 1965) 
Sokneprest i Gildeskål, Sør-Hålogaland bispedømme, tariffområde KA 

 

 

Hva er din viktigste motivasjon for å stille til valg til sentralstyret i Spir? 

For meg er det viktig å bidra til at medlemmene oppfatter Spir som relevant, framover- 
lent og samlende for alle som er med. Vi må prestere godt som fagforening for å være 
det alternativet potensielle medlemmer velger. Jeg er opptatt av å sikre at 
fagprofesjonene har medvirkning på alle nivå i kirken. 
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Tre viktige temaer/ saker du mener Spir bør ha særlig fokus på i kommende 

periode: 

For meg er noe av det aller viktigste vi kan holde på med framover rekruttering. 
Kommunikasjon er da viktig, og det er et mål å sikre at vi har godt kvalifisert personell i 
kirken som har gode arbeidsvilkår og trives og blir værende i jobben.  
 
Etter- og videreutdanning er et område hvor mange fagansatte i kirken velger ikke å 
være aktive. For meg er ordinasjonsløftet om å holde kunnskap ved like en prioritet 
som jeg gjerne er med å bidra til får større fokus.  
 
De siste årene har det vært økt fokus på systematisk tilrettelegging av 
medbestemmelse på alle ledd i organisasjonen. Lokallagenes kompetanse er 
varierende, og jeg vil gjerne bidra til at flere på prostinivå og i fellesrådene kan kjenne 
nødvendigheten av å ha en fagforening bidrar til et godt arbeidsklima lokalt. 
Jeg ønsker å være lydhør for hvordan prester, diakoner og de som har ansvar for 
undervisning ser at vi best kan spille hverandre gode i jobbene våre.  Jeg har tro på at 
vi sammen kan bidra til forbedring av de områder vi som organisasjon velger å jobbe 
med.   
 

Mer om Nils Jøran: 

Sokneprest i Gildeskål. 

 

Nåværende verv: 

• Fast medlem av Spirs profesjonsstyre for prestetjeneste. 

• Fast medlem av Spirs stiftsstyre i Sør-Hålogaland. 

 

Tidligere verv i Presteforeningen: 

• Medlem av sentralstyret. 

• Stiftsstyreleder i Sør-Hålogaland. 
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Kandidat til 1. vara for kateketer/pedagoger: 
 
Linn Marit Daljord Knutsen (f. 1973) 
Kateket i Rønvik menighet, Sør-Hålogaland bispedømme,  
tariffområde KA 

 

 

 

Hva er din viktigste motivasjon for å stille til valg til sentralstyret i Spir? 

 

Min viktigste motivasjon for å stille til valg er at jeg satt i sentralstyret i KUFO da saken 

kom på bordet om sammenslåing av KUFO, PF og DNDF, og jeg opplevde å få være med 

og legge noen grunnprinsipper til prosessen videre, og synes dette vil være riktig vei til å 

skape en sterke og bedre fagforening for oss som jobber i kirken eller i kirkerelaterte 

stillinger. Sammen står vi bedre rustet til fremtidens kirke.  

Tre viktige temaer/ saker du mener Spir bør ha særlig fokus på i kommende 

periode: 

1. én arbeidsgiverlinje for de ansatte i Den norske kirke 

2. styrke undervisningstjenesten  

3. lønn som følger utviklingen i samfunnet 
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Mer om Linn Marit: 

 

Kateket i Rønvik menighet i Bodø.  

- Vigslet til kateket i 1999. Jobbet som kateket i 25 år og lærer i 2 år.  

- Har vært leder i stiftslaget i Nidaros i Kateketforeningen og vært både leder og 

styremedlem i KUFO stiftslag i Sør-Hålogaland bispedømme.  

- Lokal tillitsvalgt i Bodø kirkelige fellesråd de 2 siste åra  

- Sittet i 6 år i Sentralstyret i KUFO, 4 år (2017-21) som fast medlem og 2 år (21-23) 

som vara.  

- Sittet i nominasjonskomiteen til Spir 2024-25 for KUFO.  
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2. Varamedlem for kateketer/pedagoger: 
 
Sigurd Tveit (f. 1970) 
Kateket i Vågsbygd menighet, Agder og Telemark bispedømme, 
tariffområde KA 
 

 

Hva er din viktigste motivasjon for å stille til valg til sentralstyret i Spir? 

 

Min motivasjon for å være med i Spir er at vi nå har en unik mulighet til å bryte ned 

barrierene mellom profesjonene i kirken. Vi står overfor økonomiske utfordringer, og vi må 

finne løsninger som både er økonomisk bærekraftige og tjenlig for det oppdraget vi er satt 

til. Jeg vil også arbeide for at ansatte i undervisnings sektoren kan ha en livslang tjeneste i 

kirken. 

 

Tre viktige temaer/ saker du mener Spir bør ha særlig fokus på i kommende 

periode: 

 

1. Robuste undervisningsstillinger: Vi må sikre at undervisningsstillingene i kirken 

blir stabile og at de ansatte får mulighet til å jobbe i livslange, meningsfulle roller. 

2. Økonomisk bærekraft: Kirken må finne smarte løsninger som både ivaretar 

folkene vi er satt til å betjene og de ansattes arbeidsforhold. 

3. Arbeide for at murene rundt profesjonene blir mindre: Dette er viktig å arbeide 

med for å få en økonomisk bærekraftig organisasjon og for å skape livslange 

tjenester i jobbene våre. 

 

 

Mer om Sigurd: 

 

• Tillitsvalgterfaring: Jeg har vært tillitsvalgt i både Kateketforeningen og Kufo, og 

hatt verv som medlem i sentralstyret, lokalstyret og som områdestillitsvalgt. 

• Utdanning: Jeg er utdannet kateket og har jobbet i kirken siden 1995. 

• Nåværende stilling: Jeg jobber nå som kateket i Vågsbygd kirke, og har tidligere 

jobbet i flere menigheter. 

 


